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Overzicht ingediende vragen ex. artikel 34 Reglement van orde gemeenteraad 
Behandelingsdatum: 28 mei 2025 

 
 

1. Raadslid R. Joosten (Democraten Roerdalen), inzake Legeskosten voor evenementen en 
aansprakelijkheid voor bestuursleden;  
 

Van klein geluk naar groot verdriet. 
 
Vorig jaar december heeft de raad ter ondersteuning van het geluk in Roerdalen de legeskosten voor 
evenementen a en b op 0 euro gezet. 
De laatste jaren is de regeldruk die organisaties ervaren alleen maar toegenomen. 
 
Voor een evenement van 1250 bezoekers zijn de kosten ongeveer 8000 euro te weten; 

• Beveiliging 
• Rode kruis 
• Plastic recycling 
• Wegborden en omleidingsborden 
• Buma rechten 
• Talloze uren die ze bezig zijn aan het indienen van vergunningen en plannen/tekeningen 
• De gespreken en afstemmingen met politie en veiligheidsregio. 

 
Deze kosten moeten zij doorberekeningen aan bezoekers en dit is dus 6,50 per bezoeker. 
 
Ik begrijp dat er dit jaar een nieuwe factuur voor legeskosten ontheffing geluid groot 68,00 euro is 
gestuurd? We hadden toch afgesproken dat de leges voor evenementen a en b 0 euro waren? 
Wat wordt met deze ontheffing gedaan en waarvoor zijn deze? 
 
Bestuursleden van evenementen lopen steeds grotere risico’s en verantwoording, en hopen ieder 
jaar dat er niks gebeurt waarvoor ze aansprakelijk kunnen worden gesteld. Dat is zo omdat je als 
bestuurder privé aansprakelijk kan worden gehouden. 
Het zou zomaar eens kunnen dat verenigingen stoppen met het organiseren van evenementen voor 
onze burgers, omdat de verantwoordingen en kosten niet meer opwegen tegen de risico’s en de 
gevaren die de bestuurders lopen. 
Steeds meer verenigingen kunnen namelijk geen bestuursleden meer vinden. 
Wat kunnen we als gemeente doen om dit te voorkomen? 
Dit kan gaan resulteren dat het beetje geluk dat we nog hebben in Roerdalen gaat leiden tot een 
groot verdriet. 

 
2. Raadslid R. Vrinzen (CDA), inzake Gratis OV voor mensen met een minimuminkomen; 

 
"In de raadsvergadering van 20 februari j.l. heb ik namens het CDA aandacht gevraagd voor 
de regeling van de provincie waarmee mensen met een minimuminkomen gratis met het OV 
kunnen reizen in de daluren. Limburgse gemeenten weigerden de uitvoerende taak op zich 
te nemen, zo vertelde ons ook wethouder Vestjens. Nu zijn er toch een aantal Limburgse 
gemeenten die de praktische problemen van het provinciaal initiatief hebben weten te 
verhelpen. Zo is de regeling ook actief in een voor ons vergelijkbare gemeente, Nederweert. 
Hoe zit het met de status van de regeling in onze gemeente?" 
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3. Raadslid L. Wolters (CDA), inzake Provinciale bijdrage tot max. 75.000,00 voor het inhuren 

van een projectleider ter ondersteuning en uitwerking van woningbouwplannen; 
 
De provincie Limburg heeft aangegeven dat er de komende vijf jaar circa 3.000 woningen in Limburg 
kunnen worden bijgebouwd. Gemeenten hebben de ruimte gekregen om hiervoor plannen aan te 
leveren – “een straatje erbij”. 
 
Ook Roerdalen heeft een plan, actieplan versnellen woningbouw opgesteld, dat door de raad 10 april 
jongstleden is vastgesteld. 
In dit plan staat aangegeven waar en binnen welk tijdsbestek men aan de slag wil gaan.  
Voordat er daadwerkelijk gebouwd kan worden, moeten echter diverse procedures worden 
doorlopen.  
Zoals bij de behandeling van het actieplan al werd benoemd, zal dit veel vragen van de ambtelijke 
organisatie. 
 
In De Limburger van 17 april jl. lazen wij dat de provincie een bijdrage tot maximaal €75.000 
beschikbaar stelt voor het inhuren van een projectleider ter ondersteuning en uitwerking van 
woningbouwplannen. 
Onze vragen aan het college luiden dan ook: 

1. Maakt de gemeente Roerdalen gebruik van deze provinciale regeling? 
2. Zijn er voorwaarden verbonden aan deze regeling vanuit de provincie, en zo ja, welke? 

 
4. Raadslid M. Willems (Roerstreek Lokaal!), inzake voorgenomen verbouwing van de kerk in 

Melick tot appartementen; 
 
Op dinsdag 20 mei bezochten wij de bewonersavond Wienkeskoel. Voor de komende gemeenteraad 
komt mogelijk  een bouwplan aan de Groenstraat op de agenda. Maar hoe staat het nu met de allang 
voorgenomen verbouwing van de kerk in Melick tot appartementen? Deze vraag krijgen we ook te 
horen van omwonenden. 


